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Styrelsemöte 2023-08-07 kl 18.00 
Innebandyföreningen Veberöd/Blentarp - 97 
Närvarande ledamöter: 
Jonas Magnusson, Cecilia Andersson, Conny Nilsson, Simon Rydnemalm-Björkman, Jonas 
Samuelsson, Fredrik Olsson, Sandra Rosén och Patrik Cronqvist. 
 
Andra deltagare: Sofia Berglund (sofia.berglund78@gmail.com) 
 
Frånvarande: Fredrik Björkman, Sara Persson  
 
 
 
§ 1 Öppnande av mötet 

Jonas öppnar mötet. 
 
 

§ 2 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 
 
 

§ 3 Föregående protokoll 
Föregående protokoll från 2023-04-10 gicks igenom och godkändes. 
 
 

§ 4 Ekonomi 
 Ekonomin är god. 
 Sponsorer Coop är fakturerade.  
 Sportadmin ny version skall införas inför säsongsstart. Möte bokas den 15/8 kl 

18.30 för att förbereda systembyte. 
 
 

§ 5 Rapporter från lagen 
Hoppas att vi kan låna fler spelare mellan lagen inför matcher under kommande 
säsong. Säsongen har inte startat än - inga kommentarer. 
 07/08:  
 09/10:  
 12/13:  
 14/15: 
 16/17:  
 Motionslag, H4:  
 
Laget 09/10 ställer upp på Nova Cup. 
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§ 6 Event – material - sponsorer 
 Conny redogjorde för beställt material. Klubbens målvaktsställ behöver ses över. 

Skåpen behöver rensas och städas. 
 Flaggor från ungdomssponsorer, Coop, Elmyra och Veberöds Ställningsmontage, 

skall vara uppe på alla ungdomslagens hemma matcher.  
 Föreningen skall vara med på Föreningarnas dag den 19/8 på Veberödsbadet.  
 Sportlotten skall säljas igen till hösten. Säljschema efterlyses. 
 Kick-off den 26/8 där vi serverar sugrörsdricka, kaffe och smått gott. 
 
 

§ 7 Utbildningar 
 Knäkontroll är fortfarande på önskelistan 
 Målvaktsutbildning internt i föreningen 
 Vi behöver fler domare (främst röd nivå), tränarna kontrollerar intresset bland 

spelarna 
 Jonas M skickar ut info om andra utbildningar 
 
 

§ 8 Rapporter från Skånes innebandyförbund och Svenska Innebandyförbundet 
 Inget nytt. 
 
 

§ 9 Övrigt 
 Gemensam aktivitet vid julavslutningen. Förslag att föreningen hyr Jump? 

Kontrollera om detta är möjligt. 
 Hur kan vi premiera spelar med exempelvis hög närvaro? Eller bra attityd? Fair 

play? Dela ut diplom, specialtröjor eller liknande till spelarna efter avslutad 
säsong. Guldhatt som utses till matchens bästa spelare har varit uppskattat 
tidigare. 

 Sara Persson invald som suppleant i styrelsen har avsagt sig sitt uppdrag. 
 
 
§ 10 Mötet avslutas 

Jonas avslutar mötet. 
 
 
 
Sekreterare: Cecilia Andersson   Justering: Jonas Magnusson 


